
Årsberetning 2022 Ulefoss båtforening,  10/3-2023 

 

Foreningen har hatt to styremøter det siste året. 

Styret har ikke kommet med noen forslag til årsmøtet. 

 

Kastebukta 

Det er utført 2 dugnader det siste året samt at havnekomiteen har gjort mye i egen regi. 

Det er gjort arbeid på bølgebryter. 

Det er her pr i dag 134 båtplasser. 

 

Ulefoss brygge 

Havnesjef utfører forfallende arbeid selv. 

Det er behov fremover for å gjøre noe med bryggeanlegget på Øra siden da dette blir heiset av 

vannet ved flom.. 

Det er pr i dag her 27 båtplasser. 

 

Torsnes 

1 dugnad er utført i 2022 og satt opp lyskaster. 

Det er pr. i dag 22 båtplasser. 

 

U.B. har en ryddig og god økonomi. 

Det er pr i dag ( se regnskap) god økonomi i foreningen. 

Det er ønskelig å se på noen investeringer som vil gjøre våre bryggeanlegg bedre rustet mot uvær 

som også gjøre en del båtplasser mer attraktive. 

 

Vil med dette takke styret og medlemmer for et godt samarbeid. 

Mvh 

Stian Westheim 


